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Dr. Kövér László 

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben 

Írásbeli kérdés 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről

szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani

Domokos Lászlóhoz az Állami Számvevőszék elnökéhez

,,Ítélet, tárgyalás nélkül?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Elnök Úr! 

.Anarchia és botrány jellemzi a kórházak és szakrendelők működését." - mondta ki az ítéletet

Elnök úr egyes egészségügyi intézmények ÁSZ által történő megvizsgálása után. Emiatt a

kijelentése miatt, az egyet nem értésük kifejezése mellett, több szervezet is meghívta Elnök

urat, hogy tisztázzák az ellenőrzés során tapasztalt problémákat. Ezeket a meghívásokat az

elnök úr kategorikusan visszautasította és vagy arra hivatkozott, hogy azok, akik meghívták



nem ellenőrzött szervek, majd arra, hogy az ellenőrzést végző szerv vezetőjeként nem

találkozhat az ellenőrzött szervek vezetőivel.

Az ÁSZ által végzett ellenőrzés szigora azonban kifejezetten furcsa és érthető az

intézményvezetők zavara, hiszen az intézményekben található gazdálkodási probléma nem

friss, éveken keresztül csak úgy voltak képesek működni ezek az intézmények, hogy minden

év végén egy kormányzati segélycsomaggal kiegészítették a kórházak költségvetését, hogy

azok ki tudják fizetni az év közben felhalmozódott számláikat.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Mi az oka a hirtelen szigornak?

2. Miért nem fogadta el a szakmai szervezetek meghívását?

3. Miért most végzi el az ÁSZ ezeket a vizsgálatokat, amikor a kórházak pénzügyi

problémái már évek óta ismertek voltak?

4. Mit ért azon, hogy ezekben az intézményekben ,,anarchia és botrány" uralkodik?

5. Ön szerint a jelenlegi hátrányos pénzügyi helyzet az ,,orvosbárók" működésének

tudható-e be?

Tisztelettel várom válaszát! 

Budapest, 2018. augusztus 29.
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